

Chinachem Group

Sustainability Conference 2022

Creating Social Impact on the Zero Carbon Journey in Hong Kong



Donald Choi

Executive Director and CEO
Chinachem Group

Summary

Welcome Speech

- Choi thanked the speakers, the Guest of Honour, Secretary for Development of the Hong Kong SAR, The Honourable Bernadette Linn.
- Remarking on the importance of accelerating to a net-zero carbon world, he noted that it called for a complete change of our means of production, social processes, dwelling, mobility, consumption, and personal lifestyles.
- To keep global warming to no more than 1.5°C, emissions need to be reduced by 45% by 2030. Choi shared that Chinachem Group had completed Science-based targets validation with the 1.5°C aligned target and had been ramping up sustainability efforts to meet its CCG 3050+ carbon reduction roadmap.
- Choi asserted that businesses should look in detail at the environmental consequences of how they operate, setting aggressive annual targets for immediate improvement, and committing to bold initiatives over the longer term to protect our planet.
- A decarbonised city can be healthier, more liveable and more people-centric for a better quality of life, as well as being economically competitive.
- Elaborating on Chinachem Group's Triple Bottomline Line approach of People, Prosperity and Planet, Choi emphasised an inclusive approach with the goal of building a coalition for change with events such as the Chinachem Group Sustainability Conference.
- Choi concluded his welcome address by thanking speakers and moderators for sharing their insights, and expressed his gratitude to the Hong Kong Green Building Council for co-organising this annual conference.



CHINACHEM GROUP
華懋集團

華懋集團

可持續發展論壇 2022

香港零碳之旅 · 創造社會效益



蔡宏興

執行董事兼行政總裁
華懋集團

重點

歡迎辭

- 蔡宏興感謝一眾講者及主禮嘉賓香港特別行政區發展局局長甯漢豪的參與。
- 他強調加快實現淨零碳世界非常重要，大家必須徹底改變現有的生產模式、社交活動、居住、出行、消費以及個人生活習慣。
- 要達到全球暖化升幅控制在攝氏1.5度以內這目標，2030年前碳排放量須減少45%。華懋集團已就此取得科學基礎目標倡議組織批核認證，並制定了減碳目標及CCG 3050+路線圖，落實執行及推動可持續發展。
- 蔡宏興主張企業應詳細研究其運營方式對環境的影響，制定積極的年度目標以推行即時改善方案，並承諾長遠採取進取的措施以保護地球。
- 減碳可以令城市更健康、更宜居及更以人為本，從而提高生活質素，令城市在經濟發展上更具競爭力。
- 華懋集團致力實踐人、繁榮和環境三者並重的「三重基線」理念，盼通過可持續發展論壇等活動號召志同道合的機構，同心協力推動變革。
- 蔡宏興最後感謝講者和主禮嘉賓分享他們的真知灼見，並對香港綠色建築議會協辦本年度論壇表達謝意。



CHINACHEM GROUP
華懋集團